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Svar på medborgarförslag angående hopp-park i Askersunds kommun 
 

Hej Freja, Clara, Leon och Hedwig! 
 
Tack för ert medborgarförslag. Ni föreslår att det ska öppnas en hopp-park i Askersunds kommun för 
att det ska bli enklare för alla barn att besöka en hopp-park och ha kul. Det är en bra idé. 
Kommunen ansvarar för en stor del av den samhällsservice som finns där vi bor. Bland de viktigaste 
uppgifterna en kommun har är förskola, skola, socialtjänst och äldreomsorg. Askersunds kommun är 
positiva till idén med etablering av en hopp-park i kommunen. Men kommunen kan inte starta och 
driva en hopp-park i den egna verksamheten. Om det finns en företagare som vill starta en verksamhet 
med hopp-park hjälper vi däremot gärna till på det sätt vi kan för att möjliggöra detta. 
 

Stort tack för ert engagemang och för att ni skickar in era önskemål och tips som bidrar till roliga 
aktiviteter för barn i Askersunds kommun.  

 

Med vänliga hälsningar 

 

________________________________ 

Caroline Dieker (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 

Askersunds kommun  
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